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             СТАНОВИЩЕ 

във връзка с предложени промени от 03.7.2020 

 

Уважаеми г-н Чобанов, 

  

За пореден път пиша по повод поредната промяна в наредбата. 

 

Този път докладът Ви е по-объркан от всякога и вероятно само Вие сте наясно какво 

предлагате: 

 

1. Да отпадне уседналостта по принцип? 

2. Да се отложи уседналостта в незнайно какъв вариант за напролет или незнайно за 

кога? (чакаме я повече от 2 години!!!!) 

3. Да се приеме първоначалния плах вариант,  а не по-смисления последен проект? 

 

 Както Ви писах и преди, явно или уседналостта е много страшна или засяга интереси 

на хора, от които Ви е страх! 

 

Тъй като имате предишното ми становище, няма да го преразказвам подробно, нищо в 

него не се е променило. 

 

Ще го резюмирам накратко: 

 

1. Уседналост по район ТРЯБВА ДА ИМА. 

 

2. Трябва да бъде въведена ВЕДНАГА, още от 29.8.2020. Всъщност трябваше от тази 

пролет, но по-добри късно, отколкото никога! 

 

3. Уседналост на територията на СО е без значение- като имате по район, автоматично 

имате и за СО! 

 

4. Приоритет на постоянния адрес пред настоящия. 

 

Покажете поне една капка последователност и изпълнете поне едно нещо, което сте 

обещали. В този ред на мисли от последната редакция не се разбира, какво става с ония 

1500 места. И за тях ли се уплашихте? 

 

С разочарование,  

Елица Трифонова 
 


